
Ve Velkých Přílepech potom lidé odmítli trasu obchvatu, s jehož 
výstavbou počítá Středočeský kraj v rámci zkapacitnění silnice 
spojující dálnice D8 a D7 v trase paralelní s nedokončenou částí 
Pražského okruhu. Část obyvatel se obávala, že by obchvat vedl 
příliš blízko zástavbě. 

Přílepská starostka Věra Čermáková se před hlasováním postavila 
na stranu kraje. Po jeho skončení hovořila o pochybnostech o 
regulérnosti. „Mám tady spoustu stížností občanů,“ uvedla. 
Výsledek je nicméně platný, přišlo 45 procent voličů a většina z nich 
byla jak proti zanesení koridoru silnice do územního plánu obce, tak 
proti stavbě sjezdu z přeložky. 
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